
 

 

  Møtereferat  
  

Aktivitet:   Styremøte  IF  Frøy  
Innkalt:  
  
  
  
  
Fravær:  

Vidar  Handal,  Haakon  Selje,  Gunnar  Landa,  Arne  
Hanssen,  Geir  Westgaard,  Christin  Becker,  Trude  
Dombestein  Elde,  Morten  Winsnes,  Pål  Olsen,  Celine  
Solheim  
  
  Vidar  Handal,  Gunnar  deltok  første  timen.  
  

Dato:   Onsdag  1.  november  2017  
Tid  og  sted   kl.  18:30  –  21.30.  Idrettens  Hus,  møterom  320  

(dørkode  8114)  
Innkalt  ved:   Amund  Røsås  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
 
  
1.  

  
Velkommen    

Godkjenning  av  referat  fra  siste  styremøte.  
Styret  starter  med  å  oppsummere  noen  av  punktene  i  forrige  styrereferat.  
Haakon  jobber  videre  med  Møller  Bil  for  å  få  en  avklaring  av  hva  vi  gjør  med  
Frøy-‐‑bilen.  Når  det  gjelder  kostnader  for  Frøy  sin  hjemmeside  jobber  Arne  og  
Pål  videre  med  å  finne  ut  hva  pengene  på  denne  kontoen  går  til.  Vidar  følger  
opp  barne-‐‑  og  ungdomsgruppen  slik  at  vintertreningen  blir  som  ønsket.  
  
Vedtak:  Møtereferat  godkjent.  

  
Amund/  
Alle  
  

  
2.  

  
Rapport/innspill  fra  Terrengkomiteen  –  herunder  ”elite”  
Vidar  ikke  tilstede.  
Når  det  gjelder  neste  års  kontrakter  med  våre  eliteryttere  må  vi  få  på  plass  disse  
slik  at  vi  har  et  avklart  forhold  til  hvem  som  kjører  for  IF  Frøy  og  rettigheter  og  
plikter  for  bruk  av  klubbtøy  på  ritt  og  trening.  Dette  er  spesielt  viktig  nå  når  vi  
har  fått  en  tittelsponsor.    
  
Vedtak:  Trude  følger  opp  Vidar  og  Gunnar  slik  at  eliterytternes  kontrakter  kommer  på  
plass.  
  
Rapport/innspill  fra  Landeveiskomiteen  –  herunder  ”elite”  
Gunnar:  Det  er  kommet  en  avklaring  rundt  Vegar  Stokke  -‐‑  og  han  går  til  
Glåmdal  SK.    
  
Rapport/innspill  fra  Tandemgruppa  
Til  våren  vil  det  komme  en  kontainer  på  Ingierstrand  der  Frøy  kan  oppbevare  
tandemsyklene  mellom  treningen.  Pilotene  drar  dit  før  trening  og  henter  
syklene  slik  at  oppmøte  for  rytterne  fortsatt  vil  være  på  Hvervenbukta.    

  
Vidar  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
Gunnar  
  
  
  
Amund  

  
3.  

  
Rapport/innspill  fra  ritt  og  arrangementskomiteen  
Arne:  Det  har  blitt  arrangert  et  oppstartsmøte  for  Nordisk  mesterskap  –  master-‐‑  
2018.  Organisasjonen  vil  fremover  være  avhengig  av  mye  hjelp  fra  resten  av  IF  
Frøy  for  å  få  til  et  vellykket  arrangement.  I  neste  uke  skal  det  være  et  møte  med  

  
Arne  
  
  
  



 

 

lederne  i  masterutvalgene  i  Norge,  Sverige,  Finland  og  Danmark  der  vi  
presenterer  plan  for  løyper  og  arrangement.  Arne  og  Jørn  Michalsen  deltar  fra  
IF  Frøy. 
  
Rapport/innspill  fra  markeds-‐‑/sponsorkomiteen    
Morten:  Det  jobbes  med  de  siste  detaljene  i  kontrakten  som  vil  bli  inngått  med  
ny  hovedsponsor.  Det  er  viktig  at  denne  blir  signert  før  15.  november  slik  at  vi  
kan  presentere  sponsor  på  klubbkvelden.  
Komiteen  har  også  hatt  et  inspirerende  og  fint  møte  med  Ole  Brokhaug  fra  
Interspons.  Han  hadde  mange  fine  innspill  til  hvordan  IF  Frøy  kan  fremstå  som  
på  en  profesjonell  måte  og  være  et  attraktivt  sponsorobjekt.  Han  var  også  villig  
til  å  hjelpe  oss  videre  i  prosessen  med  å  presentere  IF  Frøy  for  potensielle  
sponsorer.    
  
Rapport/innspill  fra  rekrutteringsansvarlig  
Geir:  Klubben  har  hatt  tradisjon  for  at  medlemmer  som  melder  seg  inn  nå,  ikke  
trenger  å  betale  årets  medlemsavgift.  Det  er  også  mulig  å  prøve  seg  én  eller  to  
ganger  på  spinningene  før  en  ev.  betaler  avgiften.    
  
Celine  har  lyst  å  få  til  noe  rundt  jenter  og  spinning  der  det  for  eksempel  er  
mulig  å  ta  med  en  venninne  på  en  egen  jentespinning.  Styret  synes  dette  er  en  
bra  idé  og  ber  Celine  om  å  jobbe  videre  med  forslaget.  
  
Rapport/innspill  fra  draktansvarlig  
Fortjenesten  på  draktsalget  i  2017  har  vært  svært  lavt  og  styret  diskuterer  om  
det  er  mulig  å  øke  omsetningen  ved  første  bestillingsvindu  for  nytt  klubbtøy  
slik  at  vi  får  inn  mer  penger  på  draktsalget  i  inneværende  år.  Et  forslag  er  å  høre  
med  Kalas  om  det  er  mulig  å  få  en  litt  bedre  kick-‐‑back  til  IF  Frøy  på  første  
bestillingsrunde,  og  at  vi  også  oppfordrer  våre  medlemmer  til  å  bestille  vårens  
tøy  allerede  i  første  bestillingsvindu  dersom  de  har  mulighet  til  dette.  
  
Vedtak:  Chris  og  Amund  forhører  seg  med  Kalas  om  det  er  mulig  å  få  til  en  bedre  avtale  
ifbm  første  bestilling  av  nytt  tøy.  
  

  
  
  
  
Morten  /  Håkon  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
Geir  
  
  
  
  
  
  
  
  
Christin  

  
4.  

  
Økonomi  –  budsjett  –  medlemskap  –  administrative  oppgaver  
Pål  gjennomgår  økonomien  og  oppsummere  med  at  den  ser  bedre  ut  enn  forrige  
måned.  
  
Jonas  Nermoen  har  søkt  om  reisestøtte  for  å  delta  i  The  European  Championship  
Bicycle  Beachrace  den  10.  desember  2017.  Styret  diskutere  dette  og  det  er  litt  delte  
meninger  om  hvilke  arrangement  én  skal  støtte,  og  hvor  mye.  Styret  kommer  til  
at  vi  her  må  jobbe  frem  rettingslinjer  for  hva  klubben  støtter,  og  hvordan  en  
ønsker  at  søknadsprosessen  og  dokumentasjon  for  reisen  skal  være,  men  at  
dette  må  gjøres  på  et  senere  tidspunkt.  
  
  
Vedtak:  IF  Frøy  støtter  Jonas  Nermoen  med  2500.-‐‑  for  reisen.  Styret  vil  at  Jonas  i  
etterkant  legger  frem  bilag  for  støtten,  og  lager  en  rapport  fra  konkurransen  som  kan  
publiseres  på  vårt  nettsted.  
  

    
Pål/alle  
  



 

 

  
5.  

  
Hovedleder  informerer  og  spør  –  innkomne  saker  
Arne  informerer  om  at  det  har  vært  møte  i  valgkomiteen  i  Styrkeprøven  og  at  en  
her  er  på  jakt  etter  gode  kandidater  med  kompetanse  innen  samfunnskontakt  og  
markedsføring  
  

•  Siste  status  ved  «IT-‐‑prosjektet»  (Rittresultater  /  NIF).  
Det  vil  være  et  møte  2.11  med  NIF  om  den  fastlåste  situasjonen.  Amund  har  god  
tro  på  at  vi  skal  komme  frem  til  en  løsning.  
  

•  Status  barne-‐‑  og  ungdomsgruppa  etter  forrige  møte.  
Styret  diskutere  hva  vi  kan  gjøre  for  å  støtte  barne-‐‑  og  ungdomsgruppen  -‐‑  men  
at  dette  er  noe  som  må  følges  opp  i  terrengkomiteen.  
  

•  Signatur  på  sponsoravtale  med  ny  hovedsponsor.  
Se  punkt  3.  
  

  
Amund/alle  
  
  
  
  
Amund  
  
  
  
Vidar  
  
  
  
Morten  /  Håkon  

  
6.  

  
Eventuelt  
  
6a:  Plan  for  klubbkvelden,  herunder  ansvarsfordeling.  Amund  presenterer  
forslag  til  gjennomføring,  men  alle  må  bidra  med  input  til  agendapunktene.    
  
Styret  diskuterer  Amund  sitt  forslag  og  kommer  med  noen  forslag  til  endringer.  
Vi  ønsker  å  starte  kvelden  med  en  kort  video  der  vi  viser  noe  av  hva  IF  Frøy  har  
gjort  i  inneværende  sesong.  Så  presenterer  vi  noe  av  hva  vi  planlegger  å  gjøre  i  
2018.  Deretter  presenteres  vår  nye  hovedsponsor  og  den  nye  frøydrakten.  Etter  
pausen  deler  vi  ut  premier,  og  hedrer  noen  av  klubbens  trofaste  slitere.  
  
Ansvar:  
Arne:    

• Video  –  med  hjelp  fra  Jacob  R.  Otnes    
• Premier  
• Musikk  (Eye  of  the  tiger)  

Trude:    
• Utarbeide  kjøreplan  
• Ta  ansvar  for  gjennomføringen  av  kjøreplanen  
• Røykmaskin  

Morten:    
• Sørensen  sykler    
• Hovedsponsor  
• Blomsterbuketter    (5  stk)  

Chris:    
• Kalas  

Amund:    
• Innledning  
• Presentasjonene  for  neste  år  (Terje,  Jonas,  Dagfinn,  og  Nordstrand  Tri.)    
• Dele  ut  premier  

    
  
  

  
Alle  
  
Amund  /  alle  
  
  



 

 

Plan  for  premieutdeling  i  rekkefølge    
Klubbmesterskapene  -‐‑  yngste  klasse  først  jentene  før  guttene  osv…  

• Fellesstart  
• Tempo  
• Terreng  
• Sammenlagt  i  de  ulike  klassene  
• Klubbmestre  

  
Pokaler  -‐‑  ansvar  for  innledning  i  parentes.  

-‐‑ Martine  Opsahl,  Beste  sportslige  presentasjon  (Amund)  
-‐‑ Helena  Nyhus,  Ungdomsrytter  med  størst  fremgang  (Trude)  

  
Heder  og  ære  -‐‑  ansvar  for  innledning  i  parentes.  

• Thomas  Götz  (Trude)  
• Morten  Johansen  (Celine)  
• Finn  Aslaksen  (Arne)  
• Sidsel  Grøndalen  (Arne)  

  
6b:  Elitesatsingen  2018  på  landevei  og  terreng  
-‐‑ Hvem  har  ansvaret  her?    
Styret  fortsetter  diskusjonene  om  elitesatsingen  og  det  uttrykkes  frustrasjon  for  
at  det  er  vanskelig  å  finne  ut  hvem  som  er  ryttere  på  lagene  ,  hvilke  ritt  de  
sykler  og  hvilke  resultater  som  oppnås.  Styret  uttrykker  også  ønske  om  et  bedre  
samarbeid  mellom  elitegruppen  og  landevei-‐‑  og  terrengkomiteen.  
  
Vedtak:  Stryet  ønsker  å  videreføre  elitesatsingen  til  neste  år  -‐‑  men  at  en  etter  2018  
sesongen  gjør  en  grundig  evaluering  av  opplegget.    
  
Vedtak:  Styret  ønsker  en  bedre  struktur  på  elitesatsingen,  og  en  klarere  fordeling  av  
ansvar  og  plikter.  Styret  ber  Trude,  Haakon,  Chris  og  Morten  om  å  jobbe  frem  og  
konkretisere  denne  strukturer  i  samarbeid  med  Vidar  og  Gunnar.  
  
6c;  Bli  enige  om  tekst  til  oppfordringsmail  til  alle  medlemmer  
-‐‑ Se  vedlagte  forslag  til  tekst  

  
Vedtak:  Vedlagte  teksten  er  allerede  godkjent  i  styremøte  6.9  d.å.  så  det  er  bare  å  sende  
ut  brevet.    

  


